



KIAN JOO CAN FACTORY BERHAD

POLISI TENAGA

KIAN JOO CAN FACTORY BERHAD, peneraju dalam percetakan logam dan pembuatan tin, komited untuk meningkatkan kecekapan tenaga, mengamalkan amalan lestari, dan mengurangkan kesan ke atas alam sekitar. Selaras dengan ISO 50001, kami komited untuk mengintegrasikan pertimbangan perubahan iklim ke dalam amalan pengurusan tenaga kami dan sentiasa memperbaiki prestasi tenaga operasi kami.

Polisi ini menetapkan kerangka kerja untuk mencapai objektif dan sasaran dalam Sistem Pengurusan Tenaga (EnMS). Ia memastikan pematuhan kepada keperluan undang-undang dan peraturan serta menangani perubahan dalam undang-undang atau struktur organisasi.

KOMITMEN



Pembangunan dan Pelaksanaan EnMS: Membangunkan dan melaksanakan EnMS selaras dengan keperluan ISO 50001. Memperuntukkan sumber yang diperlukan dan menyediakan sokongan untuk menguruskan penggunaan tenaga dengan berkesan.



Pematuhan Undang-Undang dan Peraturan: Mematuhi semua keperluan undang-undang dan lain-lain yang berkaitan dengan kecekapan tenaga dan penggunaan tenaga.



Penambahbaikan Berterusan: Sentiasa memperbaiki prestasi tenaga melalui pemantauan dan penilaian sistematik terhadap EnMS. Melaksanakan tindakan pembetulan dan pencegahan untuk menangani ketidakpatuhan serta meningkatkan kecekapan tenaga.



Kecekapan Tenaga dalam Perolehan: Mengintegrasikan pertimbangan kecekapan tenaga dalam proses perolehan untuk peralatan dan perkhidmatan yang memberi kesan kepada penggunaan tenaga.



Reka Bentuk dan Teknologi Cepak: Menyokong dan menerima pakai amalan dan teknologi yang menggabungkan kriteria reka bentuk cekap tenaga dalam projek yang menjejaskan penggunaan tenaga.



Tenaga Boleh Diperbaharui dan Pengurangan GHG: Menyokong dan menerima pakai amalan serta teknologi yang mempromosikan penggunaan tenaga boleh diperbaharui dan pengurangan pelepasan gas rumah hijau (GHG).

Kian Joo Can Factory Berhad akan sentiasa memantau dan mengukur prestasi tenaga untuk memastikan pematuhan terhadap objektif dan sasaran yang telah ditetapkan. Kami akan menjalankan semakan berkala terhadap EnMS untuk menyesuaikan diri dengan perubahan dalam keperluan undang-undang, keperluan organisasi, dan kemajuan teknologi bagi memastikan sistem kekal relevan dan berkesan dalam memperbaiki prestasi tenaga.

"TOGETHER WE CAN"

Kami komited untuk memperkasakan pekerja kami dalam mewujudkan budaya pengurusan tenaga yang mampan selaras dengan piawai ISO 50001:2018.

MARC FRANCIS YEOH MIN CHANG

Pengarah Eksekutif Kanan
Kian Joo Can Factory Berhad
1hb October 2024 (rev.0)